

mangkuk kaca borosilikat tinggi jelas promosi

Product Details

	Nama barang	mangkuk kaca borosilikat tinggi jelas promosi
	barang No.	SGSJ16111102
	saiz	Top Dia: 17.2cm Dia bawah: 14.5cm Tinggi: 6.5cm Berat: 516g Kapasiti: 882ml
	Penerangan	Mesin dibuat, V-shape, Bulat, bagi pemegang lilin / untuk cawan kaca
	contoh masa	1. 5 hari jika di wujud bentuk dan saiz produk 2. 15 hari jika perlu bentuk baru dan saiz produk
	pembungkusan	pembungkusan keselamatan 24pcs / 36pcs / 48pcs biasa dan lain-lain setiap kadbod eksport dengan pembahagi telur
	MOQ	5000pcs
	Masa penghantaran	Dalam masa 35 hari selepas perintah yang disahkan
	Terma pembayaran	Deposit 30% oleh T / T terlebih dahulu, baki selepas menunjukkan salinan B / L
	ciri-ciri produk	1. tinggi kualiti dan harga competitve 2. Bertemu ASTM, Leading percuma 3. Eco-friendly 4. Homeware, pinggan mangkuk, peralatan dapur 5. Mesin dibuat

More Product Pictures









Similar Products Link



Office & Sample Room

[Shenzhen Sunny Glassware Co., Ltd](#) telah ditubuhkan pada tahun 1992. Kami telah dalam kawasan industri ini selama lebih daripada 20 tahun, sebagai pengeluar profesional, kami pakar dalam mereka bentuk barangan kaca, barangan kaca perkilangan serta eksport. produk talian kami terdiri daripada buatan tangan untuk mesin dibuat. Kami telah menghasilkan produk yang banyak seperti [kaca gelas](#), [kaca borosilikat](#), [kaca ditembak](#), [pasu](#), [mangkuk](#), [pemegang lilin](#), [stemware](#), [ashtray](#), [pinggan mangkuk](#), [driking kaca](#), dan lain-lain. semua penggunaan barangan kaca sehari-hari, dalam keseluruhannya, terdapat lebih daripada 4000 gaya yang berbeza. Kami mempunyai pasukan reka bentuk yang cemerlang untuk mencipta produk inovatif dan ketat QC team untuk assurance berkualiti. OEM / ODM serverice disokong juga.



Factory Show





Order Guide



Perkhidmatan peribadi	<ol style="list-style-type: none"> 1. Allowed mencetak logo atau nama jenama. warna 2. mana-mana boleh dipilih secara bebas untuk anda. reka bentuk 3. apa-apa boleh dibuat daripada anda dengan kami. 4. Processing seperti sutera skrin, perubahan warna, sepuhan, fros, mengukir, electroplate, dan lain-lain 5. profesional pembungkusan seperti kotak warna, PVC pembungkusan, tettingkap pembungkusan, Hadiah pembungkusan 6. Semua syarat-syarat boleh dirunding.
Mata kuat	<ol style="list-style-type: none"> 1. lebih daripada 23 tahun pengalaman dalam perniagaan barangan kaca 2. Mesin ditekan, tangan-besaran atau mesin ditiup disediakan. 3. Lebih 5000 reka bentuk acuan wujud dan 300 pembangunan reka bentuk baru setiap tahun. 4. hiasan Sendiri kilang pengeluaran dan komponen stabil, bungkusan, pembekal barang. sistem kawalan 5. kualiti yang ketat dan pemeriksaan standard 6. maklum balas yang cepat dan terbaik selepas jualan sepanjang masa

FAQ Di Sini

1) Bolehkah anda menggabungkan banyak item aneka dalam satu bekas untuk pertama saya?

Ya kita boleh. Tetapi kuantiti setiap item yang diperintahkan hendaklah sampai MOQ kami.

2) Jika mana-mana masalah kualiti, bagaimana anda boleh menyelesaikannya untuk kita?

Apabila melaksanakan bekas, anda perlu memeriksa semua kargo. Jika mana-mana kerosakan atau kecacatan produk telah ditubuhkan, anda perlu mengambil gambar-gambar dari kadbod asal. Semua tuntutan hendaklah dikemukakan dalam tempoh 15 hari bekerja selepas menunaikan bekas. Tarikh ini adalah tertakluk kepada masa ketibaan bekas.

3) mengapa anda memilih kami?

1. Kami mempunyai pengalaman yang kaya dalam perdagangan barangan kaca lebih daripada 20 tahun dan pasukan yang paling profesional.

2. Kami mempunyai 10 barisan pengeluaran dan boleh mengeluarkan 15 juta keping setiap bulan, kami mempunyai proses yang ketat membolehkan kami mengekalkan kadar penerimaan di atas 99%.

3. Kami bekerjasama dengan lebih daripada 1800 pelanggan dalam kira-kira 80 buah negara.

4) Bagaimana dengan MOQ anda?

produk jenis yang berbeza akan MOQ yang berbeza, bagi sesetengah barangan kaca dalam stok, pesanan yang kecil adalah boleh diterima.

5) Berapa ramai orang di R & D jabatan?

Kami mempunyai 5 pereka profesional, dan mereka akan membangunkan 15 reka bentuk inovatif bulanan.

6) Bolehkah anda memberi saya diskaun tentang harga?

harga bergantung kepada kuantiti anda, jika anda mahu harga yang baik dengan perintah yang kecil, anda boleh membuat lebih banyak kuantiti dalam satu masa, dan meninggalkan mereka di gudang kami, kami akan menjaga barang-barang untuk anda sehingga anda perlukan.

Shenzhen Sunny Glassware Co., Ltd.

Sales: Lydia Li

Tel: + 86 15071235950

Email: sales9@sunnyglassware.com

Skype: sunnyglassware051

Whatsapp: 18867570923

<http://www.okcandle.com>



[Homepage kembali](#)